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Datum: 06-09-2023 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller: Joke van Zalingen. 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, Henri Brendel,  XE,  Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Janice Sewray 
(digitaal),Yvon van Rijn, Margreet Beerhorst. 
Afwezig :  Thomas van Arendonk, Klaas Terpstra en Henk van Goor. 
Ter kennismaking: Anton Bijtenhoorn. 
 
 

1. Opening. 
Bij afwezigheid van Henk, neemt Margreet de honneurs waar. Zij heet ons hartelijk welkom, 
met name Anton Bijtenhoorn en beleidsmedewerker Thessa Bos. 
Om Thessa een idee te geven wie er aan tafel zitten en in welk werkveld zij expertise hebben 
opgedaan, wordt er een kort voorstelrondje gedaan. 
 

2. Gesprek over de lokale inclusie agenda (LIA) 
“Iedere inwoner van Maassluis is van waarde, ongeacht leeftijd, geloof, geslacht, seksuele 
geaardheid of afkomst. Dat klinkt door in ons denken en handelen. We streven naar een 
open samenleving waarin iedereen gelijkwaardig  is en zelfstandig deelneemt aan de 
samenleving.” 
Thessa licht de achtergrond van haar opdracht toe. Iedere gemeente is verplicht om een LIA 
te hebben, een vereiste op grond van het VN-verdrag inzake de rechten van personen met 
een handicap. Er zijn al diverse beleidsstukken die te maken hebben met inclusie. Nu moet er 
een integrale uitvoeringsagenda komen met de belangrijkste acties. Maassluis kiest voor een 
brede aanpak van inclusie, niet alleen voor de doelgroep mensen met een handicap (-> VN 
verdrag). Mensen hebben meer kenmerken dan wel of geen beperking, bijvoorbeeld leeftijd, 
gender, religie en / of migratie-achtergrond. Inclusie raakt alle beleidsterreinen, maar het 
ontbreekt in de ambtelijke organisatie aan regie. Als er een concept-agenda ligt, wordt de 
Adviesraad om een officieel advies gevraagd. 
 

3. Mededelingen. 
Stand van zaken stukken Stroomopwaarts. 
Dinsdag 19 september is er een avond over de beleidsvisie maatschappelijke opvang, 
beschermd wonen en vrouwenopvang. Ook digitaal te volgen. Het stuk wordt spoedig 
officieel voorgelegd aan de Adviesraad (ook in Schiedam en Vlaardingen). De verordening op 
het gebied van Breed Offensief komt in het vierde kwartaal. 
 
 



2 
 

2 
 

Stand van zaken ongevraagd advies Buurtcirkel. 
De verantwoordelijk voor de Buurtcirkels binnen Pameijer neemt contact op met de 
coördinator van de Buurtcirkels in Maassluis met de vraag of er ruimte is voor andere 
mensen dan de doelgroep waar de buurtcirkels zich nu op richt. Het vasthouden aan de 
formule (wederkerigheid, iets doen voor de andere deelnemers en zij doen iets voor jou) is 
belangrijk. Er zijn al veel initiatieven in Maassluis gericht op het tegengaan van eenzaamheid. 
Een uitbreiding moet toegevoegde waarde hebben. Op dit moment is de noodzaak een 
beschikking te hebben nog geen praktisch probleem omdat de Buurtcirkel deel uitmaakt van 
Meedoen in de stad en de deelnemers ook al andere vormen van ondersteuning krijgen 
waarvoor een beschikking nodig is.  
 
Rapport rekenkamercommissie seniorenbeleid. 
Er wordt een klankbordgroep opgericht, waarin vertegenwoordigd een aantal professionals 
en ervaringsdeskundigen met migratieachtergrond. Zij gaan bekijken hoe je senioren met 
een migratieachtergrond kan bereiken. 
 

4. Verslag van de vergadering van 05-07-2023. 
N.a.v. punt 6. Opmerking van Margreet over slechte communicatie van de gemeente over 
meldingen openbare ruimte. Sjoukje heeft dit opgenomen met het hoofd Publiekszaken.  
 

5. Wensen t.a.v. sprekers en bezoeken. 
Met de actielijst vóór ons, concludeert Sjoukje dat er al veel is gedaan dit jaar. 
7 september mantelzorgcafé. Aanmelding niet nodig. 
18 september werkgroep armoede van 15.00 tot 16.30 uur. 
21 september Cliëntenraad STOED. 
Op het wensenlijstje staat nog de Tweemaster. Loura heeft daar contacten en zal contact 
leggen. 
Het werk van de wijkcoördinatoren is ook (deels) relevant voor de Adviesraad. Sjoukje 
bespreekt met haar collega’s op welke manier een presentatie mogelijk is. 
Op de volgende vergadering op 18 oktober komt Lonneke van der Wildt een presentatie 
geven van haar werk als welzijnscoach bij VraagRaak. 
Yvon en Janice proberen binnen hun netwerk contacten op te doen in relatie tot de 
Turkse/Marokkaanse gemeenschap.  
 

6. Actualiteiten/ wat is opgevallen in de media? 
Zorgen om het museum dat een deel van de collectie wil verkopen. Henri legt duidelijk uit 
wat er speelt. Ook zorgen om alle zorg waar te weinig handen beschikbaar zijn. Ook de 
oprukkende armoede is verontrustend. 
 

7. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 
De vraag aan Yvon en Wilma of zij beschikbaar zijn en blijven voor de Adviesraad wordt 
positief beantwoord. 
   

8. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 
 
Volgende vergadering woensdag 18 oktober 2023  
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